



شركة مجموعة سنام القابضة (ش.م.ك.ع)
SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)

DATE : July 28, 2026

الكويت في : 28 يوليو 2026

Ref : SNM/OC/93/26

المرجع : SNM/OC/93/26

To : Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين .

To : Capital Markets Authority

السادة / هيئة أسواق المال المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Subject: Availability of Material Information
Related to Subsidiaries and Associate
Companies.**

**الموضوع : توافر معلومات جوهرية تتعلق
بالشركات التابعة والزميلة .**

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the disclosure form of material information as per Appendix No. (11).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وفقاً للملحق رقم (11) .

Best Regards ,,,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

د. سليمان طارق العبدالجادر
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Dr. Sulaiman T. Al- Abduljader

Vice Chairman & CEO



Disclosure of Material Information Form		نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Date:	July 28, 2026	التاريخ:
Listed Company Name:		اسم الشركة المدرجة:
SANAM Group Holding Company K.P.S.C		شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع
Material Information:		المعلومات الجوهرية:
We would like to inform you that our associate company, ADDAX B.S.C. (Closed), has announced that its subsidiary, FIRST Education Holding B.S.C. (Closed), through its subsidiary, Mina Modern Education Company (MGIS) in the Kingdom of Saudi Arabia, has entered into and signed an investment agreement with TATWEER Buildings Company to invest in an educational land plot owned by the Saudi Ministry of Education in Al-Izdihar District, Riyadh, for a period of 25 years, at an annual rental value of SAR 3,750,000, with the objective of constructing, equipping, and operating the third branch of Modern Global International Schools in Riyadh. This project is part of the Company's expansion strategy in the education sector in the Kingdom of Saudi Arabia. The school is expected to commence operations in September 2028, contributing to increasing the capacity of Modern Global International Schools and expanding its educational services.		نحيطكم علماً بأن شركتنا الزميلة شركة أدكس ش.م.ب. (مقفلة)، قد أعلنت عن قيام شركتها التابعة (الأولى للتعليم القابضة ش.م.ب. مقفلة)، عن طريق شركتها التابعة مينا الحديثة للتعليم (MGIS) بالمملكة العربية السعودية قد قامت بتوقيع عقد استثماري مع شركة تطوير للمباني لاستثمار أرض تعليمية تابعة لوزارة التعليم السعودية في حي الازدهار بمدينة الرياض، وذلك لمدة (25) عاماً بقيمة إيجارية سنوية قدرها 3,750,000 ريال سعودي، بهدف إنشاء وتجهيز وتشغيل الفرع الثالث لمدارس جلوبال العالمية الحديثة في مدينة الرياض. ويأتي هذا المشروع ضمن استراتيجية التوسع في قطاع التعليم بالمملكة العربية السعودية، حيث من المستهدف افتتاح المدرسة وبدء تشغيلها خلال شهر سبتمبر 2028، بما يسهم في تعزيز الطاقة الاستيعابية لمدارس جلوبال العالمية الحديثة وتوسيع نطاق خدماتها التعليمية.
Significant Effect of the Essential information on the financial position of the Company:		أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:
The financial impact cannot be determined at this stage and will be reflected in the consolidated financial statements of Addax B.S.C. (Closed).		لا يمكن تحديد الأثر المالي حالياً، وسيتم انعكاسه ضمن القوائم المالية المجمعة لشركة أدكس ش.م.ب. (مقفلة).